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Ukinitev remijev
Objavil(a) Krjavelj - 22.07.2011 11:33
_____________________________________

Nekdanji svetovni prvak Rustam Kasimdžanov vidi glavni problem za medijsko "neprivlačnost" šaha v
velikem številu remijev in predlaga sistem po katerem bi zmagovalca dobili v vsakem primeru.
Povezava: 

http://www.siol.net/sportal/drugi_sporti/sah/2011/07/nekdanji_svetovni_prvak_bi_ukinil_remije.aspx 

Če sistem prenesemo v dopisni šah, bi v primeru remija igralca zamenjala barve figur in odigrala partijo
npr. v tempu 1 dan za potezo. V primeru ponovnega remija, spet obrnjene figure in 12 ur za potezo itn., 
vse dokler zmagovalec ne bi bil odločen. 

Pot do takega sistema v OTB šahu je dolga, v dopisnem pa še nekajkrat daljša ...

============================================================================

Odg: Ukinitev remijev
Objavil(a) andro - 22.07.2011 15:06
_____________________________________

Tudi sam sem si prebral članek.  
R.K. primerja šahovsko igro s tenisom, kjer se pomerita dva enakovredna igralca. Ob koncu dvoboja
imamo VEDNO zmagovalca. In kot sam razumem namero, bi bila preneseno v šah, za belega skoraj
obvezna napadalna igra z belimi figurami, da bi izkoristil prvo potezo in dobil dvoboj. Gre pa se
predvsem zato, ker ugašajo nekateri standardni turnirji, ker ni SPONZORJEV. 
REMI-ji so posledica izvrstno pripravljenih igralcev, ki med sabo remizirajo. R.K. predlaga pač način, ki
bi šah naredil bolj zanimiv. In za SPONZORJE in za GLEDALCE. Delno se strinjam z njim. Kajti če
pogledamo, kako se je na Playchessu na veliko spremljalo kandidatske dvoboje,bi bil takšen sistem res
PRIVLAČEN. 
Drugi način, že nekajkrat uporabljen pa je točkovanje 3, 1, 0. Torej zmaga 3 točke, remi 1 točka in poraz
0 točk.   
V dopisnem šahu bi osebno raje videl turnirje s hitrejšim tempom kot je predlagal že Danilo Korže v
debati o ZAVLAČEVALCIH. Ali bi s tem postal dopisni šah bolj privlačen, pa bi bilo potrebno videti v
praksi. Predstavljajte si, da bi dopisni igralec šaha VEČKRAT prišel v dilemo ali zaupati računalniku ali
ne !? 
V takšnih trenutkih bi resnično prišel na plano ŠAHOVSKI OBČUTEK. Ali kot je že bilo rečeno dober
ŠAHIST premaga računalniški program. 
Ker v dopisnem šahu ni SPONZORJEV je to bolj vesoljska ideja. 
Pa vendar je za razmisliti, če ne bi ravno s takšnim načinom igranje dopisnega šaha naredili bolj
ZANIMIV in na začetku dali NOV ZAGON oz. pridobili nove igralce. 
Nekaj se premika v šahu in v pristopu do šahovske igre in to nam takšna pisma lepo pokažejo. 
Lep pozdrav,
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